
Protokół nr XXX|

Ra dy Gminy Bralin
z dnia 10 grudnia 2012 roku.

Porzadek obrad:
1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porząd ku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVlll/1os/2oo8 Rady Gminy Bralin

z dnia 28 marca 2008 roku w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych
Zorganizowanych w placówkach ośWiatowych prowadzonych przez Gminę Bralin
zmienionej Uchwałą Nr xxv /L37 /2008 Rady Gminy Bralin z dnia 8 września 2008r.,
Uchwałą Nr xLvl/257 /2070 Rady Gminy BraIin z dnia Ż7 września 2010r., Uchwałą Nr
x/49/2o77 Rady Gminy Bralin z dnia Ż7 czerwca ZO!.J-r'

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności iform kształcenia
zawodowego, na które dofin a nsowa n ie .jest p rzyzn aWa n e.

8. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Bralin h ipote ką.

9. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty
za gospodarowanie odpadami kom unalnymi.

10' Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty istawki opłaty za pojemnik
o określonej pojemności.

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów.

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.

J.3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
teren ie Gminy Bralin.

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z
organizacjami pozarządowymi i podmiotaąi wymienlonymi W art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku publicznego io Wolontariacie, projektów aktów prawa
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji

15. Wolne głosy i wnioski.
16. Zamknięcie posiedzen ia.

Pkt 1) otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.
otwarcia posiedzenia o godzinie 15.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, Źe obecnych jest 13 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały'



Nieobecni: Zbigniew Kosakiewicz, Kazimiera Kupczak.

Ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, Żastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik
Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka' kierownik RKS Sławomir Bąk, radni powiatowi
Karol Hibner, Piotr Hołoś i Zenon Kasprzak oraz sołtysi z terenu Gminy Bralin i

przedstawiciele lokalnych mediów.

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad'
PrzewodnicZący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XXX| sesji.

> Jan Leśniarek zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktów od 9 do 13 i

przekazanie ich do komisji w celu dalszych konsultacji.

Porządek obrad XXX| sesji po zmianach:

1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porząd ku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy.

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVllI/108/2008 Rady Gminy BraIin

z dnia 28 marca 2008 roku w sprawie zasad korzystanla ze stołówek szkolnych
zorganizowanych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Bralin
zmienionej Uchwałą Nr XXV/137/2008 Rady Gminy Bralin z dnia 8 września 2008r.,
Uchwałą Nr xLvl/257 /201'0 Rady Gminy Bralin z dnia 27 września 2010r., Uchwałą Nr
X/49/201,1Rady Gminy Bralin z dnia 27 czerwca 2O'J.'1.r.

7' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat Za doskonalenie oraz specjalności iform kształcenia
zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznawane.

8. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Bralin h ipoteką.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi W art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku pubIicznego io wolontariacie, projektów aktów prawa

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizac'ji.

10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zamknięcie posiedzen ia

Za przyjęciem zmian porządku obrad głosowało 13 radnych.

Rada porządek obrad XXX| sesji po zmianach przyjęła jednogłośnie.

Pkt 3).Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji'

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Piotr Pańczuk iJerzy Bzymek.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

Za prŻyjęciem protokołu głosowało L3 radnych.



Rada protokół Nr XXX przyjęła jednogłośnie.

5. Uchwała Nr 142 w sprawie uchwaIenia rocznego programu współpracy z organizacjami
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na
poprzedniej sesji.

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXX sesji:

1. Uchwała Nr 138 W sprawie zmia n w Wieloletniej Prognozie Finansowej GminyBralin na lata 20L2 - 2O2O.

Uchwałę przesłano do Regionalnej tzby obrachunkowej w Kaliszu idł: Wydziału Kontroli, Prownego i
Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego W Poznaniu.

2. Uchwala Nr 139 W sprawie zmian W budżecie 8miny.

Uchwołę przesłono do Regionalnej tzby obrochunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontro!i, Prawnego i
Nodzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego w Poznaniu'

3. Uchwała Nr 140 zmieniająca uchwałę Nr xx|x/L36/2o1'2 w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od
środ kóW transportoWych.

Uchwałę przesłano do Regionalnej tzby obrachunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontroli, PraWnego i
Nodzoru Wielkopolskiego lJrzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.
Uchwało podlego publikacji w DziennikU Urzędowym WojewódZtWo Wietkopolskiego.

4. UóhWała Nr 141 W sprawie wprowadzenia zmian do statutu Gminnego ośrodka Pomocy społecznej W
B ra lin ie.

Uchwałę przesłono do Wydziału Kontroli, Prdwnego i Nadzoru Wietkopolskiego Urzędu Wojewódzkieqo w
Poznoniu.

poza rządowymi

Uchwatę przesłono do Wydziołu Kontroli, Prawnego i Nodzoru Wietkopotskiego Urzędu Wojewódzkiego w
Poznaniu.

6. Uchwała Nr 143 W sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicie|i nieruchomości za
usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróŹniania zbiornlków bezodpływowych
i transportu nieczYstości ciekłych

t)chwałę przesłano da Regionalnej lzby obrachunko*u1 * or,,rru i do Wydziału Kontroli, Prownego i
Nadzoru Wielkopolskiego LJrzędu WojeWódzkiego w Poznaniu'
Uchwała podlega pub!ikacji w Dzienniku l.)rzędowym Województwa Wietkopotskiego.

Sprawozdanie z działaln ości:
1. Wymeldowanie z pobytu stałego - 5,
2. Zameldowanie na pobyt stały _ 4,
3. Przemeldowanie w obrębie gminy - 2,

4. Zameldowanie na pobyt czasowy - 3,
5. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL - 8,



6. Wprowadzenie zmian numerów dowodów osobistych - 31,
7. Wprowadzenie zmian o unieważnienie dowodów osobistych - 47,
8. Wpis do ewidencji działalności gospodarczej _ 9.

SPOTKANIA I KONSULTACJE

26,tL'20L2 - udział w uroczystości 60 lecia pożycia małżeńskiego mieszkańców Mnichowic,
27 'LI'Z0IZ _ udział w nadzwyczajnym zebraniu spółki ,,lnwestor _ Kępno". Wójt wspomniał,
że jedna z uchwał dotyczy Założenia hipoteki na nieruchomości będącej własnością gminy w
celu zabezpieczenia poręczenia majątkowego 'ieśli idzie o decyzję poprzedzającą przepisanie
decyzji środowiskowej. Spotkanie z emerytowanymi pracownikami placówek oświatowych.
zg't1''ŻolŻ - spotkanie z właścicielami kopalni źwiru z firmy Tom Trans i p rzedstawiciela m i

firmy,,Mota Engil" w związku z prośbą o interwencję sołtysa wsi czermin Stanisława
Dębskiego dotyczącą usunięcia uciążliwości powstałych na skutek transportu duźych ilości
żWiru na budowy drogi a także W sprawie zaprzestania użytkowania drogi w Chojęcinie _
Szumie.
Podczas wspomnianego spotkania omówiono równieź kwestię przebudowy krzyźówki na

ósemce do drogi gminnej W stronę miejscowości Turkowy w związku z planowanym
uruchomieniem kopalni żwiru na potrzeby mieszalni na Wygodzie.
Wójt zwrócił się z prośbą do sołtys wsi Tabor Mały Anny Lewek z prośbą o zorganizowanle
spotkania z mieszkańcami wsi, którzy mieszkają przy krzyżówce Tabor Mały w stronę Utraty.
29.LL.ŻDLŻ _ udział w otwarciu SZpitalnego oddziału Ratunkowego.
3o.1'7.ŻolŻ - udziałw podsumowaniu konkursu poezji patriotycznej w szkole podstawowej.
o3.t2.2oLz - udział w podsumowaniu konkursu pn. ,,Działanla proekologiczne i

prokulturowe" zorganizowanego przez Urząd Marszałkowski w Poznaniu. Po raz drugi
stowarzyszenie Przyjaciół Ziemi Bralińskie'i zostało laureatem konkursu' zdobywając l miejsce
i nagrodę pieniężną w formie dotacji.
o4.I2.2oI2 - przeprowadzenie wraz z Małgorzatą Krzak kontroli bezpańskich psów
odłowionych i przekazanych do schroniska w Wojtyczkach. W kontroli udział wziął również
przewodniczący rady.

Wójt przedstawił, że w schronisku sytuacja wygląda następująco, przebywa tam ponad 3

tysiące psów, są one trzymane w grupach po 60 sztuk nie mają oddzielnych misek - co nie

oznacza - jak powiedział wójt - źe są głodzone, Wręcz przeciwnie wyglądają bardzo dobrze -

nie mają oddzielnych bud, psy są steryllzowane i kastrowane, W opinii Wójta nie dzieje się im
krzywda. Schronisko jest utrzymywane w czystości. W schronisku pracuje 60 osób, każda ma

pod opieką jeden lub dwa kojce w zależności od uciążliwości. Psy są zaczipowane więc
wszystkie psy przekazane z naszej gminy zostały zidentyfikowa ne, wątpliwości pojawiły się w
przypadku jednego psa, któremu nadano dwa czipy ale zostanie to niebawem wyjaśnione.
odłowione psy przed ich przekazaniem do schroniska mają w gminie zakładaną kartę
identyfikacyjną wraz z dokumentacją fotograficzną. Koszt utrzymania psów w schronisku
wynosi miesięcznie powyżej 2.000,00 zł co daje rocznie blisko 30.000,00 zł.

05'L2.z0t2 - udział w Powiatowej Radzie Zatrudnienia. Wójt powledział, że poruszył na tym
posiedzeniu teńat wydawania decyzji W Sprawie zwrotu poniesionych kosztów za

zatrudnianie małoletnich uczniów przez p rzedsiębio rców. Spotkanie ze starostą Kępińskim

Włodzimierzem Mazurkiewiczem poświęcone sprawom bieżącym.

06.12.2012 - udział w honorowym Wręczeniu medali za zasługi dla obronności. Medale są

przyznaWane rodzicom, których troje i więcej dzieci służyło w wojsku. Z Gminy Bralin taki

medal otrzymała jed na Pani.



07.L2.2OI2 - urlop wypoczyn kowy.

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono'

Pkt 5) Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmian w budżecie gminy.

W budżecie proponuie sie wprowadzenie nastepuiacvch zmian:
1. Na podstawie pisma Ministra Finansów zwiększa się część oświatową subwencji ogólnej o
kwotę 12.101,00 zł
2. Na podstawie pisma Ministra Finansów zwiększa się część oświatową subwencji ogólnej o
kwotę 43.097,00 zł
3. Zwiększa się plan dochodóW budżetu gminy o kwotę ]-3'000,00 zł z tytułu zwrotu
poniesionych kosztów dowozu ucznjów do szkoły spec.jalnej /dowóz dotyczy uczniów
sąsiedniej gminy/.Powyższe zwiększenie przeznacza się na wydatki dotyczące zakupu energii
elektrycznej dla SUW, oczyszczalni ścieków, na oświetlenia uliczne i drogowe oraz dowóz
uczniów do szkoły specja ln ej.

4.Ponadto dokonuje się przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami w tym
z przezn aczen iem na:

wynagrodzenie bezosobowe dotyczące naprawy elektrycznej na budynku komunalnym,
składki na ubezpieczenie społeczne, wydatki na administrację publiczną, wypłatę diet dla
sołtysów, koszty postępowania sądowego, zakup paIiwa do samochodów pożarniczych,
dowóz uczniów, zakup opału do świetlicy,,Tęcza".
5. Na podstawie pisma kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Bralinie

_ dokonuje się korekty w planie finansowym wydatków związanych Z opłatą za pobyt matki z

dziećmi w Powiatowym ośrodku lnterwencji Kryzysowej ipobytem podopiecznej w DPS.
6. Na podstawie pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej w Bralinie dokonuje się korekty w
planie finansowym wydatków zmiana dotyczy zakupu rzutnika dla szkolnej Rady
Pedagogicznej oraz opłat za usługi pocztowe iwywóz nieczystości.
7. Na podstawie pisma dyrektora Gimnazjum w Bralinie dokonuje się korekty w planie
finansowym wydatków zmiany dotyczą zakupu artykułów żywnościowych do stołówki
szkoln ej.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budźecie gminy
na 2072 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 1"3 radnych.

Uchwała Nr xxxllL44/^oLz zostala przyjęta jednogłośnie.

Pkt 6} Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr xvlll/108/2008 Rady Gminy
'Bralin 

z dnia 28 marca 2oo8 roku w sprawie zasad korzystania ze stołówek
szkolnych zorganizowanych w placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Bralin zmienionej Uchwałą Nr xxv/737l2oo8 Rady Gminy Bralin z dnia
8 września 2008r., Uchwałą Nr xLvl/25712010 Rady Gminy Bralin z dnia Ż7 września
2010r., Uchwałą Nr x/ 49/20II Rady Gminy Bralin z dnia 27 czerwca zolLr.



Zgodnie z przepisami ustawy o systemie ośWiaty Warunki korzystania ze stołóWki szkolnej, w
tym wysokość opłat za posiłki, ustala dyrektor szkoły w porozumieniu Z organem
prowadzącym szkołę.
Zbędnym Zatem - zgodnie z zapisami Ustawy - jest określanie warunków i wysokości opłat za
posiłki w drodze uchwał Rady Gminy.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchylenia Uchwały Nr
XVlll/108/2008 Rady Gminy Bralin z dnia 28 marca 2008 roku w sprawie zasad korzystania ze
stołówek szkolnych zorganizowanych w placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Bralin zmienionej Uchwałą Nr xxv/137 /7008 Rady Gminy Bralin z dnia 8 września
2008r., Uchwałą Nr xLvl/257 /2oI0 Rady Gminy Bralin z dnia 27 września 20L0r., Uchwałą Nr
x/49 /Ż01'1' Rady Gminy Bralin z dnia ŻJ czerwca 20LLr.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr xxxlh43/2012 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia
zawodowego, na które dofinansowanie jest przYznawane.

_ Karta Nauczyciela nakazuje organom prowadzącym szkoły coroczne wyodrębnienie środków
na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości L% planowanych
rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli'
Przepisy wykonawcze okreśIają maksymalne kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie
oraz specjalności i formy kształcenia zawodowego nauczycieli' na które przyznawane jest
dofinansowanie.
Podziału środków dokonano po zasięgnięciu opinii związków zawodowych zrzeszających
na uczycieli z Gminy Bralin.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia zawodowego, na
które dofinansowanie jest p rzyznaWa ne.

7a przy1ęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr xxx!L46/2o12 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 8} Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Bralin hipoteką'

obciąźenie hipoteką nieruchomości zabudowanej o powierzchni 0,2100 ha., stanowiącej
działkę Nr 1200, obręb Bralin, położoną w Bralinie przy ul. Rynek 3, będącą własnością Gminy



Bralin ustanawia się W celu zabezpieczenia pożyczki zaciągniętej przez spółkę ,,lnwestor _
Kępno" Spółka z o. o. na wykonanie zadania pod nazwą ,,Budowa Zakładu
Zagospoda rowa n ia odpadów w olszowej".
Zlecono operat szacunkowy iWFoś wyraził zgodę na przyjęcie zabezpieczenia w formie
hipoteki obciążającej budynek urzędu gminy.
Hipoteka nie wpływa na wskaźniki wykazywane do budżetu jako zobowiązania.
> Andrzej Kucharski Zapytał co by się stało gdyby z jakieś przyczyny zakład
zagospoda rowa n ia odpadów w olszowej nie powstał?
> Wójt odpowie dziat, że zabezpieczenie odnosi się do rekultywacji a te działania będą się
fizycznie w tym roku odbywać |ub zostały juź ogłoszone na nie przetargi. Składowisko w
Nowej Wsi Ksiąźęcej trafia do rekuItywacji w przyszłym roku czyli w 2013. Wójt stwierdził, że
nie widzi możliwości żeby spółka nie wykorzystała środków na tym etapie jeśli okaże się że
rekultywacja nie jest przeprowadzana to pieniądze, które stanowią tylko zabezpieczenie
pewnej czynności w związku z ustawowym obowiązkiem starostóW, którzy muszą pobierać
kaucje za przeprowadzenie operacji na środowisku a rekultywacja jest to działanie mające
wpływ na środowisko, chociaż nadrzędnym celem prowadzenia procesów rekultywacji jest
minimalizacja potencjalnego negatywnego oddziaływania na środowisko.

Dalszych pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Bralin hipoteką.

_ Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr xxxl/t47 /2012 została przyjęta 'jednogłośnie.

Pkt 9} Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o
działalności pożytku publicznego io wolontariacie, projektóW aktów prawa
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

Z godnie z ustawą o działalności pożytku publicznego io Wolontariacie organ
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego zobligowany został do określenia w drodze
uchwały szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożWku publicznego
lub organizacjami pozarządowymi o(az innymi podmiotami określonymi W
ustawie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących dzlałalności
statutowej tych organ izacji.

Konsultowanie z organizacjami pozarząiJowymi projektów aktów normatywnych
wdziedzinach dotyczących ich działalności stanowi jedną z form współpracy organów
administrac.ji publicznej Z organizacjami pozarządowymi.

'Uchwała ta znajdzie między innymi zastosowanie do konsultacji projektów uchwał
o programie współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działa lność pożytku pu blicznego.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia szczegółowego
sposobu konsultowania z or8anizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.



3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektóW aktów prawa

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Uchwała Nr xxx/148/2o12 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 10) Wolne głosy i wnioski.

> Jacek Kuropka zapytał, czy kontynuowane są prace w budynku po byłej szkole w Taborze

Wielkim przeznaczonym na mieszkania iczy mieszkańcy Chojęcina mają pomysł na

wykorzystanie budynku po byłej szkole lub czy gmina ma jakiś pomysł na jego

zagospod arowa nie?

> Wójt odpowiedział, że prace przy mieszkaniach w budynku poszkolnym w Taborze Wielkim

zostały juz zakończone, odbywają się procesy odbiorowe, lokale nie zostały 'ieszcze odebrane

przez SANEPID.

Jeśli idzie o budynek W chojęcinie to pomysłem wspólnym jest udostępnienie 8o poprzez

Wynajęcie, czy wydzierźawienie na cele oświatowe, na przykład na oddział przedszkolny.

Mieszkańcy nie są zainteresowani 'iego sprzedażą a w związku ztYm, że nie ma chętnych na

użytkowanie więc budynek stoi pusty, obecnie grupa mieszkańców z Chojęcina zgłosiła się z

prośbą o udostępnienie im obiektu na realizowanie własnych pas.ji. Zainteresowane osoby

miały rozmawiać z Panią sołtys'

Wójt dodał, że brak jest sprecyzowanych planów co do budynku poszkolnego W chojęcinie.

_ opiócr tego obiektu gmina dysponuje również budynkiem w Nosalach, którego stan

techniczny nie pozwala jednakże na użytkowanie i budynkiem w Mielęcinie,,po starej

szkole", który gmina próbuje zbyć.

> Sławomir Bąk podziękował wszystkim za pomoc i działalność na rzecz klubu sportowego

,,Sokół" Bra lin.

> Przewodniczący rady złożył Wszystkim zebranym życzenia i okazji zbliżających się świąt

Bożego Narodzenia i poinformował radnych, że ostatnia w tym roku sesja odbędzie się 31

grudnia o godzinie 10.00 w świetlicY ,,F ęcza" '

Pkt 11) Zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej sesji i o godzinie 13.00

zamknąt posied zenie XXXl sesji.

ProtokołowalaI Anna Piasecka
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